
Referat bestyrelsesmøde d. 1-12-2021
Deltager: Steffen, Kristine, Jakob, Lone, Laura, Torsten, Naja
Afbud: Martin, Morten

1. Godkendelse af referat fra sidste møde:
a) Endnu ikke udsendt – er skrevet på Martins computer

2. Nyt fra formand og GL’er – kort punkt:
a) Formand: Intet nyt
b) GL:

1. Nyt fra korsrådet (Naja):
1. vedr. nye vedtægter – ikke nok stemmeberettigede, der indkaldes til ekstraordinær 

generalforsamling. Fremover skal korpsets vedtægter også være gruppens vedtægter
2. Der kom ny korpsledelse
3. Der var snak om korpslejr
4. Generelt et godt møde

2. Juletur 
1. God juletur på trods af covid
2. Lidt for meget mad, men klanen har været flinke til at spise rester

3.  Økonomi:
a) Status på bank: intet nyt
b) Opstart af budget: ikke påbegyndt, venter på adgang til bank

4. Spejdernes Lejr:
a) I klanen vil en stor del afsted som frivilige
b) Laura udsende en mail (hurtigst muligt) med datoer og at max. prisen for deltagelse bliver 

1500,- men vi arbejder på at det bliver mindre.
5. Corona:

a) Vi afventer retningslinie fra korpset
6. Rafter status:

a) Laura afventer tilbud fra et jysk firma, generelt er det dyrt på fyn
b) Vi skal overveje muligheden for at købe rafter på spejdernes lejr og få dem med hjem

7. Evt.
a) Grupperådmøde planlagt til man. d. 21/1-2021 17:30-19:30 (flammernes mødetid)
b) Opdatering af egne vedtægter når de nye vedtages. Muligvis bare opdater m. ”vi følger 

korpsets vedtægter”. Naja / Steffen snakker med Niels om overgangen.
8. Næste møde?

a) 10/1-2021 kl. 19:30-21:30
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